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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 3 februari 2015 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 10/02/2015 – indiening aanvullend agendapunt 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Betreft: Tablets voor raadsleden 
 
We vernemen dat het college van burgemeester en schepenen sinds kort gebruik maken van een 
laptop van de gemeente. Indien de papieren stukken niet meer worden verstrekt, vinden we dit een 
gunstige evolutie: Digitaal werken is efficiënt, stukken zijn eerder beschikbaar, nazendingen kunnen 
in de bundel worden opgenomen, mogelijkheid voor het maken van aantekeningen en vooral, de 
gemeente bespaart kosten (papier, inkt, bode-inzet, verzending, e.d.).  
Is het gemeentebestuur van plan om deze lijn door te trekken naar de gemeenteraad en alle 
raadsleden, gedurende deze legislatuur, een laptop of tablet te laten gebruiken, waardoor de 
papieren stukken niet meer hoeven verstrekt te worden. 
 
Het voorstel vanuit onze fractie is hierover als volgt: 
De gemeente verstrekt aan alle raadsleden een laptop of tablet in bruikleen tot aan het einde van de 
legislatuur. Raadsleden leveren na de raadsperiode hun laptop of ipad in, ook als zij wederom 
raadslid worden. Raadsleden kunnen er voor kiezen de ipad of laptop over te nemen voor een 
bepaald bedrag. 
 
Mogen wij u verzoeken dit voorstel toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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